
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wloctawek 6.04.2OI7r.

Szanowny Pan

Morek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawka

Uprzejmie powiadamiam, 2e podczas dy2uru radnych i spotkania z
mieszkaricami zgrosiri sig z mieszkaficy ur. Zbiegniewskiej - wiejska z pro.bq opodjqcie interwencji zwiqzanej z wycigciem priez MZUKi D, 2 _ chtopoli
wtoskich rosnqcych u zbiegu ul. Zbiegniewst i".i i Wi".irt i".l .

Topole obecnie wydzielajq pytki i biaty puch nasienny co powoduje ie unoszqcy
sig w powietrzu puch nasienny niekorzystnie wprywa na ich zdrowie .od wierulat jako alergicy nie mogq sig skutecznie reczyii warczqztym probrem. R6wnie2dzieci odczuwaiq skutki arergii unoszqcego siq pyfku i puchu nasiennego topiri.Postanowili skorzystai z obecnojci moyej na jyzuze izglosili barOzo,iainf Atanich problem. przedto2yli mi zdjqcia topoli.

Ponadto wy2ej wspomniane topole sq bardzo stare i bardzo wysokie i plytki
system korzenny z kirkoma odnogami oraz wzgrqdnie du2a kruchosi drzewa wsytuacjach gdzie wieje du2y wiatr staiq siq niebeipieczne dra mieszkaf c6w,ruchu ulicznego i zagra2aiq pobliskim bujynkom mieszkalnym. Niejednokrotnie
byli Swiatkami i2 odlamujqce konary spadaly na chodnik ijezdnie.
Dlatego maiqc na wzgrqdzie bezpieczeristwo izdrowie mieszka'c6w orazzagroienie przewr6cenia siq tych drzew uprzejmie proszq o wyciqcie 2_chtopoli wloskich rosnqcych u zbiegu ul. Zbiegniewskiej iWiejskiej.
W zafqczeniu zdjqcia topili.
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